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Protokół Nr 2|2023

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniu 16 czerwca 2023 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka i na
wstępie powitat członków poszczęgól nych Komisj i.

Stwierdził, Żę na stan 15 członkÓw Komisji zgodnie Z listą obecności
w posiedzeniu biorą udział' wSZyScy członkowię co stanowi quorum do
podej mowania prarł'omocnych decyzj i.

Lista obecnoŚci stanowi załączniknr 1 do protokołu .

Następnie Przewodnicząey Komisj i powitał:
- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
. Z.cę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,
. Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Sekretarz Gminy Barbarę Badelską,
- Inspektora Jacka Stachurskiego.

Lista obęcności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Wraz z Zwroszeniami uczestnicy posiedzęnia otrzymali proponowany
parządek posiedzenia, w związku ztym Przewodniczący Rady Gminy zwrócił
się o zg}aszanie zmian do tego porządku. W tym miejscu radny Jan Rutowicz
zawnioskował, Żeby po zakończeniu obrad Komisja Rozwoju Gospodarazego
pojechała do wsi Budy by rozeznać sprawę remontu drogi zgłaszanego przez
jednego z mieszkańcÓw tej miejscowości. Nikt nie zg}aszał \nnych zmian,
wobec povlyŻszego porządek został przyjęty jednogłośnie w następującym
brzmieniu:

1. otwarcie posiedzenia i stwięrdzenie quorum.
f . Przyjęcie porządku posiedzenia.
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3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji z dniafl
kwiętnia 2023 r. przez Komisję Spraw obywatelskich i Komisję
Rozwoj u Gospodar częga.
Prryjęcie protokołu zposiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia I7
maja f023 roku.
Informacja na temat prac rwiqzanych z komuna|izacją.
omówienie raportu o stanie Gminy za2a22 rok.
omówienie materiałów na najbLizszą sesję.
Wolnę wnioski i zapytania' Sprawy tóine.
Zakańczenie pos ied zęnia.

4.

5.

6.
7.

8.

9.

Ad pkt 3.

Przystąpiono do przyjęcia protokołów z poprzednich posiedzeń
poszczególnych komisj i.
Do Protokołu Nr |l20f3 z dnia 21 kwiętnia2023 roku ze wspólnego posiedzenia
wszystkich Komisji członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Komisji
Spraw obywatelskich nię wnosili uwag i został przyjętyjednogłośnie.

Ad pkt 4.

Do Protokołu Komisji Rewizyjnej Nr
członkowie tej komisji nie wnosili uwag i

Ad pkt 5.

312023 z dnia 17 maja 20f3 roku
został przyj ęty j edno gło śni e.

W tym punkcie prowadzenie przej$ Przewodniczący Komisji Ronvoju
Gospodarczego Jan Rutowicz, a następnie prowadzący oddał głos Panu
Jackowi Stachurskiemu, który odczytat informację na temat ptas zwi4zanych
z komunaIizacjq. Do informacji nie było pytań i stanowi załącznik Nr 3 do
protokofu.

Ad pkt 6.

w tym punkcie prowadzenie obrad przejqł Przewodniczący Komisji
Rewizyjnej Grzego rz Baran.
Głos zabrata Sekretarz Gminy Barbara Badelska, która przedstawiła wczeŚniej
przedłoiony na posiedzeniu sesji Rady Gminy w dniu 26 mąa bieżącego roku
Raport o stanie Gminy Fałków za202f rak.
Nie było pytando przedstawionego raportu.
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Ad pkt 7.

W tym punkcie prowadzenie przej $ Przewodntczący Komisji Spraw
obywatelskich Bogusław Bartos i udzielił głosu Skarbnik Gminy Annię
Wajnberger, klóra omówiła proponowanę zmiany w Budzęcie Gminy Fałków na
2023 rok i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy FałkÓw na |ata
fan -2026.
Następnie Pani Skarbnik Anna Wajnberger omówiła projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia sprawazdania finansowęgo wraz Ze Sprawozdaniem z wykonania
Budzetu Gminy FałkÓw za 2a22 rok oraz uchwałę absolutoryjnq dla s/ójta
Gminy Henryka Konięcznęgo Za 202f rok zapoznając wsrystkich z wnioskięm
Komisji Rewiryjnej do RIo w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy
Fałkow i Uchwałą RIo Nr 7512023 Iv Składu Orzekąącęgo Z dnia f2 maja
2023 roku w sprawie udzielęnia absolutorium Wojtowi Gminy Fatków z ĘĄułu
wykonania budżetu za2a22 rak.
Radna E|zbięta Sliwińska zvvrociła się z pytaniem ile będzie kosztował festyn na
Dni Gminy Fałków. Pani skarbnik odpowiedziała, Że 120 tysięcy złotych.

Radni j edn omyślni e pozyĘwn ie zaopiniow a|i przedŁozone proj ekty uchwał.

Ad pkt 8.

Ten punkt zapocz4tkowała radna Anna Pluta informując zebranych, ze od
1 częrwca w miejscowości Wola Szkucka działa Koło Gospodyń Wiejskich
,,Wolanki''. Następnie radny Jan Dziuba zapytał co się dzieje na działcę za
ujęciem wody w Czermnię. Pan Wójt odpowiedział', ie nasza działka kończy się
na ogrodzeniu ujęcia wody. Dalsze dziatki na|eŻ4 do osÓb prywatnych, ktoś
zakupit i na niej działa.
Następnie radna Maryla Domańska zgłosiła, Że nie świeci się druga lampa przy
drodze krajowej w Czermnie.
Następnie radny Gtzegarz Baran zapytat, czy juŻ ukończone jest koszenie dróg
gminnych a rudna Elzbieta S liwińska prrypomn iata o potrzebie wykoszen ia tzw.
,,Choinek" w Czermnie.
Poproszony fia obradny inspektor d.s drogownictwa Wojciech Domański
wyjaśnit, Że trwa sukcesywnę koszenie pobocry na drogach gminnych. Drogi
rolnicze nie byty zgłoszone do tych prac.
Następnie Przewodnicz4cy Rady Piotr Gonerka popr.osit' Żeby przy wykaszaniu
zwrócić uwagę na za\<ręty, gdzie jest szczególnie zasłaniany przejazd.
W dalszej części obrad Komisja ds. Rozwoju Gospodar:Zego na prośbę
mieszkańca wsi Budy udała się do tej miejscowości by rłzpoznać Sprawę
remontu jednej z dróg wewnętrznych. W trakcie oględzin Komisja uznata, ie
droga stanowi własność prywatną tego mieszkańca. W oparciu o przepisy
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ustawy o finansach publicznych, komisja przyjeła, Że nie mozna wydawać
środków zbudŻetu gminy na remont drogi prywatnej.

Ad pkt 9.

W zwi4zku zę zrea|izowaniem porz4dku wspólnego posiedzenia Komisji
Przelvodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wsrystkim za udział,
i zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokótowała:

INSPEKTOB
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